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Onderwerp 
Beantwoording vragen Woerden voor Democratie, moeten wij ons in Woerden ook zorgen maken over 
de rivierkreeftjes? 

 

 
 
   
 
Beantwoording van de vragen 
Inleiding 
In de media wordt de laatste tijd regelmatig aandacht besteed aan exotische rivierkreeftjes. De beestjes zouden het door 
de grote aanwezigheid van voedsel en het ontbreken van natuurlijke vijanden bijzonder goed doen in onze wateren. 
Daarbij zouden ze inheemse soorten uit het ecosysteem verdrukken en zou er bovendien beschadiging kunnen ontstaan 
aan de oevers en dijken. 
Vragen aan het college: 
1. Hoe kijkt het college aan tegen de problematiek van de rivierkreeftjes? 
Als een algeheel landelijk probleem.  
2. Zijn deze diertjes ook in de Woerdense wateren aanwezig en zo ja, in welke hoeveelheid? 
Ja, in welke mate is bij ons en onze partner (HDSR, Hoogheemraadschap de Stichtse Rijnlanden) niet volledig 
inzichtelijk.  
3. Is het college van mening dat deze diertjes bestreden moeten worden? Indien ja, waarom? Indien nee, waarom niet? 
Niet bij voorbaat, alleen wanneer er ernstige schade dreigt aan oevers of aan natuurwaarden.  
4. Indien er beleid gemaakt moet worden om de rivierkreeftenpopulatie te beheersen, welke bestuursorganen en 
bestuurslagen zijn hier dan bij betrokken? 
De water(weg)beheerder is verantwoordelijk voor de bestrijding van plagen door invasieve soorten die de 
waterhuishouding in gevaar brengen. In ons geval is dat het HDSR. Zij hebben via de Unie van Waterschappen aandacht 
voor dit landelijke probleem bij het Rijk gevraagd. Onze rol, en uiteindelijk die van alle grondeigenaren, is de 
onderhoudsrichtlijnen van het HDSR te volgen en uit te voeren. Op dit moment zijn die er niet voor rivierkreeften.  
5. Heeft het college contact met andere bestuursorganen en bestuurslagen over deze rivierkreeftjes? Indien dat het geval 
is, welke besturen zijn dit en waaruit bestaat het contact? 
Ja, er is zowel bestuurlijk als ambtelijk regulier overleg met HDSR over het waterbeheer in onze gemeente. Hier komen 
alle uitdagingen ter tafel, ook de rivierkreeft. 
 
   
 
Bijlagen 
- D/21/035855 schriftelijke vragen Woerden voor Democratie  



 
 
Schriftelijke vragen - Moeten wij ons in Woerden zorgen maken over rivierkreeftjes? 
 
Inleiding 
In de media wordt de laatste tijd regelmatig aandacht besteed aan exotische rivierkreeftjes. De 
beestjes zouden het door de grote aanwezigheid van voedsel en het ontbreken van natuurlijke 
vijanden bijzonder goed doen in onze wateren. Daarbij zouden ze inheemse soorten uit het 
ecosysteem verdrukken en zou er bovendien beschadiging kunnen ontstaan aan de oevers en dijken. 
 
Vragen aan het college: 

1. Hoe kijkt het college aan tegen de problematiek van de rivierkreeftjes? 
2. Zijn deze diertjes ook in de Woerdense wateren aanwezig en zo ja, in welke hoeveelheid? 
3. Is het college van mening dat deze diertjes bestreden moeten worden? Indien ja, waarom? 

Indien nee, waarom niet? 
4. Indien er beleid gemaakt moet worden om de rivierkreeftenpopulatie te beheersen, welke 

bestuursorganen en bestuurslagen zijn hier dan bij betrokken?  
5. Heeft het college contact met andere bestuursorganen en bestuurslagen over deze 

rivierkreeftjes? Indien dat het geval is, welke besturen zijn dit en waaruit bestaat het 
contact? 

 
Reem Bakker, Woerden voor Democratie  
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